

<<指南针英语·流利英语阅读1>>

图书基本信息

书名：<<指南针英语·流利英语阅读1>>

13位ISBN编号：9787533747596

10位ISBN编号：7533747593

出版时间：2010-8

出版时间：安徽科学技术出版社

作者：（美）内申，（美）玛拉克 编著

页数：105

字数：180000

版权说明：本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问：<http://www.tushu007.com>

内容概要

本书由美国经验丰富的英语教学专家专为中国英语学习者编写，语言地道,原汁原味。

难度设计上，切合"新课标"对高中英语阅读的目标、技能、知识、学习策略等方面的要求。

话题选材上涵盖文化交流、科学新知、亲近自然、书香国度、电脑时代、音乐王国、交通运输、教育学习、医学卫生、经济生活等诸多与高考阅读话题贴切的主题。

内容贴近中学生生活,极具时代感。

文章长度、难度适中，难度稍大的地方在文后均设有双语注解。

另外，本书中的每篇文章都有免费MP3录音可供下载（<http://www.ahstp.net/>），美籍专家朗读，语音优美、发音纯正，是极好的听力素材。

基础好的同学不妨尝试先听录音再去阅读文章。

书籍目录

Introduction
Chapter 1: Animals Reading 1 Groups of Animals/ Reading 2 Elephants Reading 3 Penguins
Reading 4 Kinds of Animals Reading 5 Cats and Dogs
Chapter 2: Books Reading 6 Reading Books
Reading 7 Book Clubs Reading 8 The Library of the Future Reading 9 Books on Tape . Reading 10
Changing Books
Chapter 3: Computers Reading 11 Far Away Friends Reading 12 Computer Lessons
Reading 13 Everyone Needs a Computer 31 Reading 14 Computers at Work Reading 15 The Amazing
Computer
Chapter 4: Music Reading 16 The Power of Music Reading 17 Everybody Loves Music Reading
18 Learning to Play Music Reading 19 The King of Rock Reading 20 Rap Music
Chapter 5: Places Reading
21 The Grand Canyon Reading 22 Venice Reading 23 Antarctica Reading 24 The Panama Canal
Reading 25 The Amazon Rainforest
Chapter 6: Medicine Reading 26 Natural Medicine Reading 27 Cough
Syrup Reading 28 The Pharmacist Reading 29 The Emergency Room Reading 30 The Bird Flu
Chapter 7:
Plants Reading 31 Plants and People Reading 32 Caring for Plants Reading 33 Using Plants Reading 34
Forests Reading 35 The Venus Flytrap
Chapter 8: Learning Reading 36 How We Learn Reading 37 Step by
Step Learning Reading 38 Fast Learners Reading 39 Different Ways to Learn Reading 40 Learning and
Unlearning Fear

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:<http://www.tushu007.com>